

Nordvestsjællandss Rideklub

Bestyrelsesmøde d. 26 feb. 2018

Referat blev godkendt

Dorthe har snakket med Pernille busk om styring af hjemmeside og FB side, de mødes så Pernille kan blive sat ind i tingene.

Der er lavet en liste over opgaver der skal udføres i klubben, den vil blive sendt til alle medlemmer, så de frit kan melde sig på den dag det passer dem.

Der er desværre ingen der har mulighed for at deltage i kursus i det nye stævneprogram d. 27 feb. Vi vil kontakte en der har prøvet at holde stævne med det nye program, og få hjælp den vej.

Leise opretter klubben i det nye stævneprogram.

Der er stadig problemer med rødder i springbanen, Tanja kontakter hendes far for hjælp med en rodfræser.

Der bliver holdt ridelejr i uge 27

Lars og Jimmie overvejer at lave et spring og matriale udvalg, så de kan være flere hænder om opgaverne.

Vi mangler stadig en sekretær og en dressur udvalgsformand.

Næste møde d. 16 april kl 19.15